少儿主持人语言培训

五色油 洞平语言声音艺术学院 Runping Voice Art Academy

Junior Presenter Language Training Program

3大捻心特色

3 core characteristics

导师权威、理论专业、教学科学

Notable Mentors, Professional theories, Scientific tutoring

导师权威 Notable Mentors

苏州著名主持人: **润平**,全国"说新闻"倡导者,曾获得苏州市民最喜爱的节目主持人第一名,毕业于中国传媒大学播音主持艺术学院,曾在湖南、苏州等电视媒体从事播音主持20多年

Run Ping, a CUC graduate, over 20 years' veteran in news business, ranked the Most Popular News Anchorman in Suzhou, the originator of "The Laid-Back Way of News", is the leading monitor of "Anchorkids Voice Training."



优秀青年演员:**苏一宸**,毕业于电影学院表演系。曾主演话剧《大唐繁 影》《可怜的菲伽》《华亭唱宋》《群猴》《王三》《平凡的世界》等

Su Yichen: Leading actor for play "datangfanying", "keliandefeijia ", "huatingchangsong", "qunhou", "wangsan", "pingfandeshijie", etc.. Graduated from Film Academy and majored in performance.

苏州著名主持人:汤莉,毕业于浙江传媒学院播音主持系 国家二级播音员苏州著名主持人,从事播音主持工作14年

Tang Li: Suzhou Famous presenter. Graduated from Broadcasting and Anchoring School, Communication University of Zhejiang. National Secondary Broadcaster. Has been engaged in broadcasting over 14 years.



理论专业 Scientific tutoring

采用中国传媒大学播音主持艺术学院理论基础,结合 润平老师20多年电视主持实践经验独立研发的适合幼儿的 独特语言理论专业体系。

Based on the Communication University of China's broadcasting theories, combing the two decades television anchor's practical experiences, Mentor Run develops the theoretical system for Children's language.



采用理论+实训的科学独特教学方法,使学生所 学理论知识通过实训能够最大限度的理解和掌握

Participants will understand the knowledge and master the skills through the scientific teaching method with theory plus practice.

学习小主持人能改善孩子的哪些问题?

What areas can be developed by learning this program?

胆怯、内向、害羞、不爱表达注意力不集中、方言问题 发音问题、形体礼仪问题、缺乏自信、说话声音小

shyness, diffident, not good at presenting, lack of focus, pronunciation, standard Mandarin, figure and etiquette, confidence, voice and tone

